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Any nou, vida nova? 
Any nou vida nova o bon any!, són difes o desitjós que 
s'expressen quan estem a punt d'encetar la primera fulia d'un nou 
calendari. És com si arribats al punt d'inflexió del 31 de 
desembre, tot el que ve ai darrera fos nou i imprevisible i que res 
tindrà a veure amb tot l'anterior. I més aviat és tot plegat una 
ficció de calendari, una manera d'esplaiar els anhels perquè, per 
quina raó hauria de ser nou el dia després de qualsevol dia? Ei que 
passi els propers 365 dies no està deslligat totalment del que ha 
passat durant els 365 anteriors. Sino fem un repàs del 1995: 
- Les eleccions municipals han portat dos nous ajuntaments de 
caire molt diferent als anteriors, tant a Castell-PIatja d'Aro com a 
Santa Cristina. Els votants del primer municipi han donat per 
primera vegada la majoria absoluta a Ciü atorgant la seva 
confiança a la política de reajustament econòmic iniciada durant 
la legislatura anterior. A Santa Cristina, l'ex-alcalde Liensa -tot i 
treure majoria de vols- no n'ha fet prou per governar, fet que ha 
aprofitat l'oposició per prendre les regnes municipals. 
Aquests fets tindran una clara conseqüència en la línia d'aquests 
ajuntaments durant aquest any 96. D'una banda, el primer gaudirà 
de la tranquil·litat i seguretat d'una línia política que seguirà 
aplicant recolzada sense cap mena de dubte pels ciutadans; en 
canvi, a Santa Cristina hi haurà ia incertesa d'un equilibri polític 
fràgil i la por que provoca la inseguretat d'una situació econòmica 
difícil. 
- Un altre punt: la fita turística que ha significat el Congrés de 
Medicina Familiar i Comunitària. A la Val! d'Aro ja s'han 
celebrat molts congressos però aquest sector del mercat turístic 
s'ha redescobert amb força mercès a l'espectacularitat i 
importància d'aquest esdeveniment. La gent ja no es queda 
impassible davant la possibilitat de noves reunions professionals, 
el comerç i l'hostaleria es belluga i es prepara per atendre més bé, 
si cap, els propers. 
- Més sobre el món del turisme. És comença a percebre un canvi 
de plantejament positiu en la política turística. Ja no prima, tan 
sols, la continuïtat dels temes de sempre: promocions en fires, 
activitats habituals al poble, etc... Es denota un interès en 
potenciar les estructm-es sobre les quals s'assenten les bases de la 
indtístria turística: formació de l'empresariat i potenciació de les 
associacions gremials com a forma més eficaç de millorar l'oferta 
local i de cooperació amb l'administració. 
Potser si hi haurà vida nova aquest nou any però serà, en part, 
perquè ja s'ha començat a treballar temps enrere, 
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JOAQUIM 
BOU NOU 

PRESIDENT 
DEL C.R,E.C. 

E l passat 20 de desembre, el Centre Recreatiu 
i Esportiu Cristinenc celebrà una important 
assemblea, de la qual en sortí elegida una nova 
Junta Directiva que serà Kencarregada de portar 
les regnes d'aquesta entitat cristinenca, fundada 
Tany 1982 en base al futbol però, que a més, 
aglutina o ha aglutinat altres esports com el 
bàsquet, l'excursionisme, el handbol i ara també 
el ciclisme. 

Vaig ésser un del que va votar no al 
traspàs de l'equip a l'Espanyol. 

Joaquim Bou n'ha estat escollit president. És 
veí de Santa Cristina d'ençà vint anys i va 
entrar al CREC de la mà de Josep Llensa, bon 
aficionat al futbol, que el requerí per tal 
d'organitzar el control del vestuari de tots els 
equips de l'entitat, tasca que ha vingut realitzant 
fins a la seva elecció com a president de 
l'entitat cristinenca. 
Sr. Bou, expliquin's una mica tot aquest 
procés que l'ha portat a la presidència del 
C.R.E.C. 
Quan l'Ajuntament anterior va plegar, Ramón 
Tura que era regidor i també president del 
C.R.E.C. va voler deixar també les seves 
funcions a l'entitat. Aleshores, els companys de 
junta em van proposar ser president adduint que 

m'ajudarien i de primer vaig dir que no. Durant 
la meva vida m'han proposat per càrrecs però jo 
gairebé sempre he dit que no. Una vegada vaig 
acceptar ser membre de la Junta del club de 
petanca i botxes de Girona però vaig durar poc 
perquè no m'interessava la manera com estava 
estructurat; a la Junta del Girona C.F. també hi 
vaig estar prop d'un any i tampoc em va 
agradar. Jo sempre havia dit que em 
responsabilitzaria d'alguna tasca quan em 
jubilés perquè també comprenc que aquests 
nois, treballant o portant un negoci, el fet 
d'haver de deixar les coses de casa per dedicar-
te a un esport és molt empipat. Ara que ja estic 
jubilat estic en condicions d'ajudar, sempre i 
quan m'ajudin a mi, sino plegaré aviat. 
Com ha trobat la situació interna del club? 
Quan es va votar la venda del Cristinenc a 
l'Espanyol, jo vaig ésser un dels tres que van 
votar que no. Arran d'això el Cristinenc ha 
perdut la confiança de la gent i ara es veiem 
obligats a fer un esforç considerable per tal de 
recuperar la massa social que havíem tingut, ja 
que si no hi ha societat no hi ha res a fer. De 
patrocinadors ja n'hem fet algun, el que passa 
és que jo veig que sempre anem a empipar els 
mateixos i no pot ser, a més, l'Ajuntament no té 
un duro. Crec que ens hem d'espabilar a buscar 
altres fonts d'ingressos com poden ser 
l'organització de torneigs. Aquest camp que 
tenim, si estigués en bones condicions el 
podríem llogar i fer algun diner durant l'estiu, 
per exemple. De fet alguna vegada ja l'havia 
utilitzat algun equip rellevant, com el Màlaga. 
Per Setmana Santa també volem organitzar un 
torneig per a la mainada per treure algun 
benefic pensant, sobretot, en el rendiment del 
bar ja que quan juga la mainada sempre venen 
els pares i el bar funciona bé. 
Com va anar l'assemblea? 
L'assemblea, de fet, va tenir poca història 
perquè no va durar més de vint minuts. Per 
presentar la candidatura vaig haver de buscar 
les signatures que es necessitaven per optar a la 
presidència. Haig de dir una cosa: quan no es 
presenta ningú més i el que ho fa, encara és forà 
del poble tot i que porto vint anys visquent-hi, 
vol dir que hi ha mal ambient que vé encara de 
l'època del traspàs de l'equip a l'Espanyol. A 
mi m'hagués agradat que altra gent s'hagués fet 
càrrec de la presidència i a mi que m'haguessin 
deixat amb la feina que feia que ja m'agradava i 
m'estava bé, però les coses han anat així. 
De la nova Junta Directiva destaca la presència 
de dues dones que hi són en raó de la 
importància del futbol femení del club el qual 
compta amb dos equips, un d'ells juga a la 
primera divisió nacional. Si no hi havia dones 
en representació del futbol femení, no 
m hagués interessat la presidència perquè és 
un dels equips que atreu més gent al camp; la 
recaptació per entrades de l'equip femení no 
és gens menyspreable argumenta el president. 
Des de l'Ajuntament s'ha afirmat a aquesta 
revista que les activitats culturals es deslligarien 
del C.R.E.C. però aquesta circumstància és 
desmentida pel sr. Bou: això és un rumor que 
hi ha perquè en principi els estatuts no 
contemplen aquesta possibilitat ja que 



engloba activitats recreatives i esportives i no 
únicament les esportives, però d'aquest tema 
no se n'ha parlat a Tentitat, tan sols s'ha 
canviat la composició de la Junta Directiva. 
El número de socis de l'entitat actualment està 
pels vols del centenar dels gairebé 300 que hi 
havien. Aquest és un dels temes que preocupen 
el president i la junta. Mentre l'entrevistem, té 
sobre la taula preparades un bon feix de sobres 
amb butlletes d'inscripció de socis per enviar. 
Aquella mateixa nit tenien reunió per fer 
aquesta feina i esperen que els ciutadans de 
Santa Cristina els recolzin, ho necessiten per 
continuar tirant endavant l'esport del municipi. 
Robert Vallribera, un dels tresorers -per cert, 
tots dos de Castell d'Aro- afirma que una de les 
premisses de l'entitat és la formació esportiva 
de la persona, més que no pas el nivell 
competitiu dels equips. 
Un dels fets negatius que ha enregistrat l'entitat 
aquesta temporada és la desaparició de l'equip 
femení de bàsquet. Per al president no és 
d'extranyar tot i que és lamentable, perquè els 
llibres del club indiquen que el finançament de 
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l'equip es basava en la subvenció de 
TAjuntament, una subvenció que pujava dos 
milions de pessetes, segons manifesta 
Concepció Puigvert, la regidora de Cultura i 
Esports, i que es justificava amb ei fet que 
l 'equip militava en una categoria notable i 
aquesta circumstància Tobligava a fer 
desplaçaments de llarg trajecte i, és clar, cars. 
Davant la impossibilitat de mantenir aquesta 
aportació degut a les dificultats econòmiques 
que travessa TAjuntament, el club s 'ha vist 
abocat a la desaparició, tot i que havia arribat 
un punt en que la majoria de jugadores no eren 
del poble. Tot i així, Puigvert manifesta la 
intenció de restablir el bàsquet al municipi per 
tal de promocionar l'esport base entre la 
mainada. 

Un dels projectes és formar un equip 
de futbol-sala. En les darreres 

setmanes s'ha format un equip de 
ciclisme. 

La nova junta ja s 'ha posat a treballar de 
seguida de constituir-se i un dels projectes és 
formar un equip de futbol-sala que promociona 
Jordi Pijoan. Es tractaria de començar disputant 
alguns torneigs entre equips no federats i a 
partir d 'aquí formar un equip per entrar en 

competicions oficials. 
D'altra banda, en les darreres setmanes s 'ha 
format una secció de ciclisme que s 'ha 
incoporat a l'entitat, el responsable de la qual és 
Adrià Bernabé. Es tracta d 'un grup d'una 
trentena de aficionats, la majoria dels quals s 'ha 
federat per tal de poder participar en les curses 
que gairebé cada cap de setmana s'organitzen a 
Girona i la resta de Catalunya. 
Joaquim Bou, però també té altres 
intencions: 
Joc tinc ganes de promocionar classes de 
gimnàstica al pavelló de manera que siguin 
gratuïtes pels socis del club i els no socis paguin 
una quota. També tinc al cap organitzar un grup 
de jugadors de botxes i petanca, tenint en 
compite que són dues coses diferents, la botxa és 
un joc més tècnic, més espectacular i 
reglamentat que la petanca. Una altra activitat 
que cal organitzar durant l'estiu i aprofitant la 
circumstància de tenir piscina municipal, és la 
natació convocant cursets per a les criatures, 
cosa que fins ara no s 'ha fet. 

Ganes de treballar no li en falten a aquest home 
que presideix l'entitat que coordina l'esport 
cristinenc i que desitjaria el dia de demà 
sentir-se orgullós de la feina feta en aquesta 
etapa que tot just comença. 

Pere Barreda 

s ú p e r a v u i 

L'amabilitat i l'assessorament 
del botiguer d'avui 
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EL CARRILET vol encetar Tany 
iniciant una sèrie de biografies 
sobre els alcaldes que han 
governat els ajuntaments de 
Santa Cristina i Castell-Fanals-
Platja d'Aro al llarg d'aquest 
segle, intentant fer, així, una 
nova aportació a la memòria 
històrica de la nostra vall que, no 
oblidem, havia compartit junta-
ment segles de camí comú 
formant una sola universitat o 
ajuntament fins que l'any 1858, 
emprengueren camins separats. 
Amb aquest article introductori 
començarem aquesta sèrie bio-
gràfica que publicarem mensual-
ment i de forma alternativa per a 
cada poble. 

ALCALDES DE SANTA 
CRISTINA D'ARO (1897-
1979) 
A primer de gener de 1994, se'm 
va demanar de fer la recerca 
fotogràfica dels qui havien estat 
alcaldes de Santa Cristina, entre 
el període 1897-1994 per perpe-
tuar, així i en el temps, la seva 
tasca tot presidint l'actual saló de 
sessions de l'ajuntament. Inicial-
ment, doncs, no em va semblar 
que podia ésser una feina massa 
complicada; primer, perquè en 
ser un municipi relativament 
petit d'habitants que el conec 
perfectament, donada la relació 
quotidiana del meu treball, que 
m'ha portat a conèixer els indrets 
més distants d'aquest terme mu-
nicipal. I segon, perquè aquesta 
tasca m'ha proporcionat un 
contacte amb diverses persones 
arrelades i amb tradició que, amb 
paciència i predisposició, m'han 
assabentat de tot el que calia 
saber del poble. 
No fou gaire problemàtic, doncs, 
d'obtenir la relació d'alcaldes 
constituents, donades les nomi-
nacions que consten en els 
manuals d'acords municipals. 
Així, i d'acord amb les possi-
bilitats d'obtenir fotografies dels 
alcaldes, es realitzà un llistat de 
finals de segle fins als nostres 
dies que, curiosament, seria la 
cronologia fotogràfica que 
finalment s'obtinsué. 

Després d'aquest treball, però, 
calia iniciar la tasca més 
complicada: cercar les famílies 
d'aquelles autoritats, algunes 
arrelades fermament entre 
nosaltres, i d'altres que ningú 
recordava qui eren. Ni les 
memòries més lúcides del poble 
pogueren esbrinar el ball de 
cognoms que es barrejaven al 
llarg de gairebé una centúria. De 
vegades, però, s'esmerçaren 
setmanes per deduir la descen-
dència actual d'algun dels 
alcaldes d'antany. Certament, 
doncs, la tasca d'investigació no 
fou gens senzilla; fins i tot i com 
també li succeí al bon amic Pere 
Barreda, que publicà en aquesta 
mateixa revista els alcaldes de 
Castell i Fanals d'Aro (1900-
1987), fou impossible de trobar-
ne un d'ells: ni família ni retrat. 
L ' i l de setembre d'aquell any, 
la Diada Nacional de Catalunya, 
l'Ajuntament de la vila va 
inaugurar oficialment l'exposició 
de fotografies dels seus alcaldes 
al Centre Cívic de l'antiga 
Estació de Santa Cristina, amb 
gran participació de convilatans. 
Actualment, però, les imatges 
dels alcaldes cristinencs, presi-
deixen honoríficament la sala de 
sessions de l'Ajuntament i, amb 
ells, amb molt d'encert, s'han 
afegit dos plafons de llautó 
envellit, amb els noms i dates 
corresponents de tots els alcal-
des, d'ençà la segregació del 
municipi de Santa Cristina, 
Solius, Bell-lloc i Romanyà de la 
Selva, del de Castell d'Aro l'any 
1858. 
Avui, doncs, i en les pàgines 
d'aquesta revista, anirem publi-
cant les fotografies de les 
autoritats municipals, així com 
un breu comentari dels alcaldes 
de la vila, des de l'any 1897 fins 
al 1979, en què s'inicià nova-
ment, un nou tarannà democràtic 
per a tots els ciutadans. 

ALCALDES DE CASTELL 
D'ARO I FANALS (1900-
1979) 
Probablement recordaran els 
lectors aquella iniciativa que 

l'abril de 1988 duguerem a terme 
en aquesta revista, publicant les 
fotografies en un pòster central, 
de tots els alcaldes d'aquests 
segle i, molt probablement, 
algun d'aquells pòsters pengi 
encara d'alguna paret nostàlgica. 
Fou una iniciativa bastant més 
modesta, malhauradament, que 
la de Santa Cristina, ni tan sols 
hem observat el detall de veure 
els alcaldes exposats en algun 
racó de la Casa Gran, però el 
més important és que es recupe-
raren per a la memòria històrica 
del municipi tots aquells homes 
que durant un curt període de la 
seva vida estigueren al servei 
dels ciutadans. 
Aquella tasca no fou la feina 
d'una sola persona sinó més 
aviat la suma de les aportacions 
dels descendents actuals 
d'aquells alcaldes, que col.labo-
raren aportant una bona dosi de 
paciència i recerca en les velles 
calaixeres i pels racons més 
oblidats de la casa i, sovint, 
insistint a familiars per tal 
d'aconseguir la foto desitjada o 
alguna informació que facilités 
la troballa. Mercès a ells i a la 
seva aportació hem pogut deixar-
ne constància gràfica, una 
constància que ara ampliarem als 
fets intentant descriure, tot i que 
breument, els fets més rellevants 
de la seva trajectòria al capda-
vant de l'Ajuntament. 
Cal recordar que la seu de 
l'Ajuntament del municipi radi-
cava a Castell d'Aro (l'edifici, 
avui encara de propietat muni-
cipal i completament reformat, 
estava situat davant del castell ) 
fins que a principis dels anys 60 
es traslladà a Platja d'Aro per 
raó de la importància que el 
fenomen turístic havia pres 
l'antiga barriada de Fanals que 
finalment, també li prengué el 
nom històric del poble. Aquesta 
època marca un punt d'inflexió 
en l'origen dels alcaldes: fins 
llavors tots eren castellarencs, a 
partir d'aquell moment i fins al 
moment tots han estat platj arenes 
(o foranis). 
Gerard Bussot - Pere Barreda 
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ASSOCIACIÓ D'EMPRESARIS DE 
CASTELL-PLATJA D'ARO i S'AGARÓ 

ACORD ENTRE LA CONFE-
DERACIÓ DE COMERÇ DE 
CATALUNYA I LA FEDE-
RACIÓ DTSTACIONS DE 
SERVEI 
L'Associació d'Empresaris de 
Castell-Platja d'Aro i S'Agaró, 
com a organització pertanyent a 
la Confederació de Comerç de 
Catalunya, ha informat de 
l'acord al qual ha arribat amb la 
Federació d'Estacions de Servei 
per tal que els petits i mitjans 
comerciants mitjançant organit-
zacions membres de la Confe-
deració, puguin incloure en les 
seves campanyes de promoció 
comercial l'oferiment d'uns vals 
de descompte per a l'adquisició 
de carburant, destinats als 
consumidors que comprin en els 
establiments comercials que 
estiguin adherids a l'Associació 
d'Empresaris. S'ha constituït una 
comissió tècnica per desen-
volupar el projecte amb la 
intenció que aquesta oferta sigui 
competitiva i es puguin oferir els 
vals amb un descompte de fins a 
20 pta. litre de carburant. 
També, la Federació Catalana 
d'Estacions de Servei aportarà 
tot el seu suport tècnic i reduirà 
els seus marges comercials fins 
on sigui possible per tal que 
aquesta oferta sigui atractiva i 
permanent en el temps. 
La Confederació de Comerç té 
previst que a meitat d'aquest 
gener tingui el disseny d'aquesta 
promoció per tal que les 
associacions com la nostra 
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puguin gaudir d'aquest servei. És 
important destacar que només les 
empreses afiliades a l'Associació 
d'Empresaris de Castell-Platja 
d'Aro i S'Agaró podran adherir-
se a aquesta promoció. 

MILLORA EN EL NOU 
IMPOST DE SOCIETATS 
Amb caracter general, el nou 
Impost de Societats contempla 
les següents deduccions: 
En el pla intern hi ha dues 
deduccions, una del 50% per a 
les rendes que provenen de 
dividends o participacions en 
beneficis d'altres entitats. I una 
altra del 100% quan aquestes 
rendes provinguin d'altres enti-
tats participades. 
És a dir, hi haurà una deducció 
total quan la participació en la 
societat sigui igual o superior al 
5% i tingui una antigüetat 
superior a 1 any. En aquest cas, 
la societat que reparteixi els 
beneficis haurà de practicar 
retenció. 
La liquidació de societats, els 
casos de separació de socis, 
l'absorció de patrimonis en 
operacions de fusió i escissió 
sobre beneficis no distribuïts de 
la societat absorbida i les rendes 
fiscals paleses en l'adjudicació 
de béns als socis, també gaudiran 
entre d'altres, d'una deducció 
total. Per evitar doble imposició 
internacional, es recullen mesu-
res tendents a evitar que es pagui 
a Espanya i a l'estranger pels 
mateixos conceptes. El text 
recull el ja establert en normes 
recents de 1994. 
Les inversions realitzades amb 
arrendament financer podran ser 
amortitzades en la meitat del 
temps establert en les taules 
oficials. En el cas de les petites 
empreses, aquesta amortització 
podrà fer-se en una tercera part 
del temps. 
Els nous elements que s'incor-
poren a l'empresa mitjançant 
arrendament financer, gaudiran 
de les deduccions en la quorta 
íntegre que establiran els 
Pressupostos Generals. 
Les societats espanyoles amb 
filials a l'estranger no tributaran 
pels dividends repartits per les 

seves filials, ni per les rendes 
que provinguin de la transmissió 
de participacions seves. En els 
socis, aquestes mesures reper-
cutiran en els dividends repartits 
amb càrrec a les rendes no 
integrades en la base imposable 
de la societat. Aquestes rendes 
no donaran dret a deducció per 
doble imposició interna de 
dividends en els socis. Però si 
donaran dret a la deducció per 
doble imposició internacional pel 
que fa als pagats a l'estranger 
per les filials de la societat 
holding. 
La nova normativa no només 
introdueix les reformes sobre 
aspectes que resulten més o 
menys familiars, com pugui ser 
el règim per a PYMES, abans 
aplicat a la generalitat d'empre-
ses. La reforma va més enllà i 
introdueix nous conceptes que 
persegueixen donar agilitat i 
claretat a l'impost. 
L'apropament de la base 
imposable al resultat comptable i 
l'abandonament de la categoria 
de renda, són dos exemples clars 
de la desaparició dels antics 
principis. A partir d'ara ja no 
sentirem parlar de rendiment de 
capital i d'explotacions econò-
miques 0 d'increments o dismi-
nucions de patrimoni. 
Els empresaris tampoc es veuran 
obligats a aplicar el mètode 
FIFO per valorar les seves 
existències, sinó que podran 
optar per qualsevol del mètodes 
contemplats en el Pla General 
Comptable. La desaparició dels 
règims especials, només 
mantinguts en cooperatives, 
associacions i fundacions i la 
incorporació de la transparència 
fiscal a l'IRPF, farà que aquest 
impost sigui més senzill i una 
mica més clar del que estava en 
l'anterior regulació, si més no, 
aquesta és la intenció. 
Així queda la deducció: 
Amb caracter general es contem-
plen les següents deduccions: 
L- Per la realització d'activitats 
d'investigació i desenvolupa-
ment hi haurà una deducció de 
fins a un 20% de les despeses 
realitzades. 
2.- Per la realització d'activitats 



exportadores es podrà deduir de 
la quota íntegre el 25% de la 
inversió destinada a la creació de 
sucursals de compra de 
participacions de societats a 
l'estranger. La mateixa deducció 
tindran les activitats destinades a 
publicitat. 
3.- Per despeses de formació 
professional es podrà deduir un 
5%. 
4." Deduccions per inversions en 
béns d'interès cultural i 
produccions cinematogràfiques. 
Tindrà una deducció del 10%. 
L'edició de llibres té una 
deducció del 5%. 
5." Totes aquestes deduccions 
contemplades no podran superar 
conjuntament el 35% de la quota 
íntegre. L'excés es podrà aplicar 
en exercicis successius fins a un 
límit de 5 anys. 

RESUM DE LES ACTIVI-
TATS DE L'ASSOCIACIÓ 
DURANT 1995 
L'Associació d'Empresaris ha 
fet balanç de les actuacions i 
col·laboracions portades a terme 
durant l'any 1995. Aquestes són, 
resumides, les accions realit-
zades: 
L- Es decideix tornar a mantenir 
relació amb les diferents organit-
zacions per tal que tinguin a 
l'Associació informada de les 
accions que realitzen i que són 
interessants per al municipi. 
Cambra de Comerç i Confe-
deració de Comerç de Catalunya. 
2.- S'organitza una campanya de 
dinamització de Platja d'Aro per 
als caps de setmana de baixa 
temporada de maig i juny. 
Constà d'unes actuacions 
d'animació al carrer i d'uns 
tríptics a manera d'agenda en els 
quals s'anunciaven tots els actes 

que es farien al municipi, des de 
competicions esportives, infor-
mació de la programació de 
cinema, etc.. 
3.- L'Associació d'Empresaris 
informa als comerciants 
associats que estiguin interessats 
en contractar el sistema de 
vendes tax-free que tindran la 
primera quota gratuïta. 
4.- Es mantenen diverses 
entrevistes amb l'alcalde per 
tractar el tema d'activitats 
classificades. 
5.- Es fan uns adhesius amb el 
nou logotip de l'Associació per a 
la campanya ESTABLIMENTS 
RECOMANATS en la qual, 
l'Associació d'Empresaris reco-
mana els seus establiments 
associats. 
6.- S'arriba a un acord amb la 
revista EL CARRILET a canvi 
d'una plana de publicitat 
(contraportada interior) a un preu 
més econòmic que el de tarifa de 
la revista. A canvi, es tenen dues 
planes per donar a conèixer als 
associats els darrers actes portats 
a terme per l'entitat i notícies 
que consideri d'interès. 
7.- Es dóna suport al Centre 
l'Avenir Fanalenc de Platja 
d'Aro per la Festa Major del 
poble. S'explica mitjançant una 
circular als socis el malentès 
hagut amb el tancament de la 
carretera de Sant Feliu. 
8." Se celebra una assemblea 
general extraordinària per 
legalitzar el canvi de nom de 
l'Associació que passa de 
denominar-se Associació de 
Comerç i Turisme de Castell-
Platja d'Aro i S'Agaró a 
Associació d'Empresaris de 
Castell-Platja d'Aro i S'Agaró. 
9.- L'Associació d'Empresaris 
recolza la iniciativa d'un grup de 
persones del municipi en contra 
del genocidi de Bosnia amb el 
lema Stop genocidi Bosnia. 
10.- L'Associació manté diver-
ses entrevistes amb el regidor de 
Turisme amb la finalitat que 
l'entitat estigui representada en 
el Foment de Turisme. 
11.- Es decideix donar suport al 
Club Ciclista Platja d'Aro en la 
cursa Memorial Ramon 
Llistosella per tal que sigui 
retransmesa piel Canal 33. 
12.- Ens visita un grup de 
comerciants de Salou amb la 
regidora de Turisme al capda-
vant. L'objectiu és comparar el 
nostre comerç amb el de Salou. 
Després de fer un recorregut pels 
nostres establiments es fa una 

reunió per mantenir un canvi 
d'impressions. 
13.- L'Ajuntament demana la 
col·laboració de l'entitat en el 
tema de la il·luminació de Nadal 
del municipi. Com que el 
pressupost és mínim, es decideix 
fer unes petites modificacions a 
la que hi ha amb la intenció que 
resulti més arranjada. 
14.- Després de diverses 
entrevistes amb l'Ajuntament i 
membres del Girona Convention 
Bureau per tenir informació de 
com es desenvoluparà el 
Congrés de Medicina Familiar i 
Comunitària, s'envia una 
circular a tots els associats per 
demanar-los que obrin els seus 
establiments durant els dies que 
duri l'esdeveniment. A més, 
l'Associació 
inclou en la guia que es dóna a 
tots els congressistes, els 
establiments associats. 
15.- Es manté una entrevista amb 
l'Ajuntament a petició dels 
associats arran del Congrés de 
Medicina Familiar, per tal que 
quan s'hagi de fer un acte en 
l'aparcament municipal de Platja 
d'Aro no es trigui tant temps en 
el muntatge i desmuntatge i no 
s'ocupi més espai del que 
realment calgui. De tota manera, 
se sol·licita que es cerqui un 
espai alternatiu per a fer aquests 
actes i que es deixi lliure 
l'aparcament. 
16.- Des de la Generalitat es 
lliure el llibre Eines per al 
comerç per a repartir entre els 
associats 
17.- S'entra una instància a 
l'Ajuntament per tal que es 
convoqui una reunió per tractar 
el tema de les inundacions que 
pateixen els comerços. 
18.- L'Associació es posa en 
contacte amb la Confederació de 
Comerç de Catalunya per la 
campanya de vals de descompte 
per a carburant, ressenyada al 
principi d'aquesta informació. 
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S i bé el planejament vigent és 
una bona eina que s'iia mostrat 
eficaç en el creixement del 
municipi, s'han produït circums-
tàncies que aconsellen un 
ajustament, com són la 
construcció de l'eix de la Costa 
Brava Centre, el desenvo-
lupament de la Marina Port 
d'Aro, la construcció del camp 
de golf Mas Nou, la consolidació 
d'una bona part dels objectius 
del Planejament (especialment a 
la zona de S'Agaró) la 
construcció de les entrades 
principals de Platja d'Aro que 
cal moblar-les en alguns punts, 
el Passeig Marítim (que 
aprofitant les composicions dels 
edificis i amb façanes semblants 
a les de l'Onyar de Girona, li 
donaríem més i millor 
personalitat), alguns vials que no 
s'ajusten exactament al que 
determinava el Planejament, el 
canvi de la demanda per part 
dels consumidors de lleure i 
l'excés de sòl comercial que 
provoca l'abandó de locals i 
centres comercials (Carillón, 
Eurocenter, av. Madrid, Sant 
Pol, locals al propi Passeig 
Marítim que no s'obren ni en 
plena temporada...), entre 
d'altres. 
Encara que s'han seguit les línies 
bàsiques del Pla General, s'han 
modificat algunes de les seves 
previsions, i es fa necessari posar 
al dia aquest Planejament. 
També, el canvi del mercat 

turístic obliga a repensar 
l'ordenació urbanística per posar 
el municipi a la vanguardia del 
turisme de costa, amb un 
programa de millores físiques i 
ambientals tal com reclama el 
sector. 
Som conscients que els recursos 
públics són limitats, per tant, 
més que mai cal establir una 
estratègia d'inversions que opti-
mitzi i multipliqui els resultats i 
que el temps arrossegui la 
inversió privada. 
D'acord amb aquesta demanda 
es vol establir un escalat de 
prioritats i endegar estratègies 
d'actuació. En sí no es vol 
modificar l'actual planejament i 
sí adequar-lo a les necessitats 
actuals, ja que els esquemes 
generals del pla iniciat el 1981 
continuen totalment operatius. 
Amb aquesta adequació es 
fixaran quins han de ser els 
objectius del treball i quina és la 
millor manera d'assolir-los amb 
una adequada estratègia urbanís-
tica. 
A Platja d'Aro, l'oferta hotelera 
és marginal. El gruix central de 
l'oferta és extrahotelera: xalets i 
apartaments, amb un baix nivell 
d'integració de serveis i ofertes 
complementàries. 
És per la manca d'aquesta oferta 
lúdica dels hotels i dels 
càmpings, que tot el conjunt de 
Platja d'Aro actua de forma 
unitària com oferta lúdica en la 
qual hi cap tothom i això l'ha 

convertit en un centre d'esbarjo 
peculiar i obert a tots. La gran 
oferta complementària que hi ha 
en aquest municipi neix de la 
mancança hotelera clàssica, i 
s'ha convertit en un gran centre 
de serveis de la Costa Brava, 
estant obligat el municipi a tenir 
una imatge diferenciada. 
Dintre les determinacions a 
emprendre, cal definir el model 
ecològic i mediambiental del 
municipi per adequar totes les 
accions a la nova sensibilitat 
social sobre aquest tema, 
satisfent les noves exigències 
que reclama el món del turisme. 
Per rellançar l'activitat turística 
cal buscar noves ofertes, 
seleccionant operacions prefe-
rents d'imatge del municipi, per 
tant, s'han de promoure ofertes 
turístiques complementàries, tant 
d'iniciativa pública com privada 
i redreçar ofertes mal 
instal·lades. 

Cal solucionar reptes i propostes 
plantejats pel Pla General i que 
per la seva dificultat o pel canvi 
dels temps han resultat irreso-
lubles, com el pla parcial Els 
Estanys, el segon polígon de la 
Marina de Port d'Aro, problemes 
sorgits en diferents urbanit-
zacions com la de Mas Nou... 
S'ha de donar, ús públic a 
patrimonis de titularitat muni-
cipal com són el Puig de Pinell i 
el Puig de Treumal, el parc de 
Vallvanera, zona d'equipament 
del Mas Nou, crear sòl per a 



VAGO CORREU SANITAT 

A TOTES LES EDUCADORES DE LA LLAR 
DTNFANTS DE PLATJA D'ARO: 
Quan el meu home i jo vàrem trepitjar per primer cop 
aquesta llar vàrem quedar bocabadats. Les nostres 
mirades lleugeres es passejaven per cada racó i no 
mancava ni un detall. Érem dins una caseta de conte 
fantàstic, era un món de menuts per a menuts. 
L'aire es gronxa feliç entre aquestes parets perquè va 
ple d'amor, tendresa i cura per als infants. 
Ara un joc, ara un cant, ara un ball, les nostres filles 
amb vosaltres han après tant... Qui pogués tomar a 
ésser infant! 
He vingut quan fan la migdiada, he sentit el silenci i la 
pau i he preguntat: Déu, com ho fan? 
Els he vist tots quiets asseguts berenant i he preguntat: 
Déu, com ho fan? 
La vostra tasca no és gens fàcil, però feu que ho 
sembli tant... 
Perquè us han vist contentes i enfadades, perquè us 
han dedicat mil somriures i ofert mil plors, perquè són 
moltes les hores passades amb una mà segura agafant 
les seves petites mans, per tot això i més, les nostres 
filles mai us oblidaran. 
I quan hagi passat molt temps encara un dia repetiran: 
papa, mama, què bonica que era la nostra Llar 
d'Infants. 

Judit 
Mireia 

Josep 
Montse 

Celebrem el pre Nadal 
aquí a l'Hotel La Terrassa 
amb la gent del Casal 
i algun amic que ens acompanya. 
Benvingudes autoritats, 
benvinguts a aquesta casa, 
és bonic veure'ns junts, tots plegats 
un any rere l'altre. 
Cada any som més gent, 
cada any es veuen cares noves 
amb alguns canvis anem fent 
i després d'uns temps en vénen d'altres. 
Desitjant a tots salut 
i una diada de lo lindo, 
com diuen el sudamericans de debò 
que nos vaya bonito. 

Josep Mora 

Fruites Verdures 

Magatzem de Fruites 

L L U t S P A R A D E D A 
Camtera de Santa Cristina, s/n • Telèfon 818485 - CASTELL D'ARO 

SERVEI A DOMICILI PER ENCÀRREC 

LA CARIES DENTAL 
Les malalties buco-dental són, 

probablement, el problema de 
salut de més prevalença a la 
nostra comunitat. Paral·le-
lament al desenvolupa-
ment socio-econòmic, es 
va produir un increment 
d'aquestes malalties rela-
cionades amb els factors 

ambientals i d'estil de vida. 
Així, fa deu anys la càries 

dental afectava el 86% de la 
població escolar de 12 anys. La càries dental es pot 
prevenir modificant algún dels factors esencials de la 
seva etiologia. Aquests factors són tres: el tipus de 
dieta, la presència de micro-organismes en contacte 
amb les dents i la resistència de l'esmalt dentari. 
El paper fonamental de la dieta en l'etiologia de la 
càries ha estat demostrada per nombrosos estudis 
realitzats en poblacions humanes, experiments 
efectuats en animals i investigacions de laboratori. 
Els hidrats de carboni, especialment els sucres refinats, 
són metabolitzats per les bactèries cariogenes produint 
àcids que desmineralitzen l'esmalt dentari iniciant així, 
el procés de càries. Els sucres que provoquen més càries 
són els que s'ingereixen en alguna forma enganxosa 
(caramels, xiclets) ja que estan molt de temps adherits a 
les dents. D'aquesta manera, la primera mesura 
preventiva seria recomanar una dieta baixa en aquests 
tipus d'aliment, especialment en les etapes més 
suceptibles que són la infància i les dones gestants. 
El segon factor relacionat arnb la càries és la quantitat 
i tipus de bacteries presents a la cavitat oral. per 
disminuir la placa bacteriana, la mesura més eficaç és 
el raspallat de les dents d'una forma regular i amb 
tècnica correcta. El raspallat dental, però, és més 
eficaç per prevenir la gingivitis i la malaltia 
periodontal que no pas la càries. La tècnica correcta de 
netja dental consisteix en raspallar sempre de la geniva 
a la dent, de forma vertical i unidireccional, tant en el 
maxilar superior com en l'inferior. 
Per últim, per reforçar la resistència de l'esmalt, 
disposem d'un agent eficaç: el fluor. L'eficàcia 
preventiva del fluor, tant per via oral en l'etapa de 
mineralització, com per via tòpica després de l'erupció 
de les dents, ha estat demostrada de forma clara. El 
mètode més efectiu per la prevenció de la càries és la 
fluoració de l'aigua de beguda, tot i que això té 
algunes limitacions. En primer lloc, algunes 
poblacions tenen aigua amb un nivell de fluor suficient 
i en segon lloc, la fluoració requereix un control 
estricte que només es pot aplicar a ciutats grans. Quan 
la fluoració de l'aigua no és possible, s'haurien de 
recomanar suplements fluorats fins als 13 anys d'edat. 
En aquest moment la dentició ja està completament 
mineralitzada. En prescriure suplements fluorats, s'han 
de tenir presents els nivells de fluor de l'aigua de la 
comunitat i l'edat de l'infant. 
La tercera forma d'administració de fluor és la via 
tòpica (dentrífics i colutoris). La seva eficàcia ha estat 
demostrada i la disminució de la prevalença de la 
càries en els darrers anys s'atribueix a la utilització 
massiva de dentrifics fluorats iniciat als anys 70. 
A Catalunya i des del curs escolar 1982-1983, 
funciona un programa de prevenció de la càries 
mitjançant un glopeig periòdic de solucions fluorades 
a l'escola. r» • , * , 

Dr. Oriol Armengol 
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NÚMERO 100 
DE LA PROA 

E n la setmana del 8 al 14 de desembre passat, 
el setmanari LA PROA va arribar al seu número 
100, és a dir, a treballar 100 setmanes 
ininterrompudament. La publicació està 
orgullosa d'aquesta fita i per tal de felicitar més 
ampliament els seus responsables i saber una 
mica més de tota aquesta tasca, hem pariat amb 
el seu director, Rubén Fomós. 
Expliqui'ns una mica com recorda els 
començaments. 
En aquests dos anys hi ha hagut molts canvis, 
canvis perquè hi ha hagut una dinàmica de 
corregir errors, errors que s'han comès i que 
s'han hagut de solventar. Nosaltres, LA PROA, 
vam començar tot just ara fa dos anys però ja en 
portàvem un altre creant la idea i el projecte del 
setmanari.. Per fer una mica la història real 
d'aquesta PROA, ve de quan vaig entrar a la 
PROA DE PALAMÓS, la revista antecessora 
de l'actual, l'any 1975. Vaig entrar com a 
col·laborador d'un equip molt jove que tenia 
com a gran novetat que teníem al Rei de cap 
d'Estat i no a Franco. En aquella etapa jo ja 
tenia la idea de fer una revista comarcal. 

S'han fet canvis i de llavors ençà s'ha 
fet un ascens increïble, tant en vendes 

com en subscriptors. 
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Com era la revista d'aquella època i quina 
periodicitat tenia? 
Era mensual i jo de setmanari només coneixia 
l'Àncora de Sant Feliu que en aquell temps 
també era molt diferent d'ara. Per tant, en 
aquella primera etapa no va canviar res en la 
nostra revista, després, en una segona cap al 
1979, si recordo bé vaig ésser-ne director, cap 
de redacció, comercial, etc. i llavors ja vam fer 
un intent de fer-la d'àmbit comarcal ja que 
teníem corresponsals a Torroella, La Bisbal, 
Sant Feliu, etc. També vam fer un intent de 

crear Televisió Baix Empordà que va fer una 
sola emissió, però la va fer. Aleshores no existia 
cap mena de televisió en tota la comarca i 
recordo que es va emetre una entrevista amb el 
llavors president del Parlament, Heribert 
Barrera i una altra al Dr. Dalmau quan sortir 
elegit alcalde del municipi. 
Tot això que comenta es va fer aquí, a 
Palamós? 
Si, sempre aquí mateix. Aleshores, tot i que 
tenia idees, no teníem els mitjans d'ara ni de 
bon tros i en aquell temps era inimaginable 
pensar en un rotatiu com el d'ara. Casualment, 
quan tot va començar a canviar i ja era més 
viable, ja no formava part d'aquest col.lectiu. 
Va ser quan el fenomen de la premsa comarcal 
va començar a sorgir i es van iniciar moltes 
coses. Però jo estava allunyat, immers en una 
activitat d'escouts amb la mainada tot i que no 
havia deixat de mantenir relacions amb el món 
de la comunicació. Després vaig treballar en 
una impremta i vaig tornar a col.aborar amb LA 
PROA, és a dir, seguia vinculat amb el mitjà. 
Mentre, jo ja estava preparant la meva idea del 
setmanari amb el meu company Gerard i més 
tard amb altres companys també per tal que fos 
a més d'un projecte i una il·lusió, una forma de 
guanyar-se la vida· Quin tipus de producte? ens 
preguntàvem. Sabíem bé que un diari no podia 
ser, no estàvem capacitats, sobretot per la 
inversió que requereix, i un mensual -mentre no 
es demostri el contrari- no pot ser una empresa 
per viure. Hi ha un format molt concret en la 
idea que era el setmanari. Hi havia un buit molt 
gran en premsa comarcal. Uns deien que aquest 
servei ja el cobria El Punt però aquest diari 
cobreix totes les comarques gironines, és a dir, 
mitjà estrictament comarcal no n'hi havia cap. 
Aleshores, es donà la gran circumstància que 
em demanaren si volia ser director de la revista, 
quan ja estàvem projectant el setmanari. 
Lògicament, em vaig veure en l'obligació de 
assabentar-los del que estava preparant i 
aleshores se'ls encengué la bombeta: volien 
plegar i la solució la tenien en mi. Perquè no 
reconverteixes això? em preguntaren. El meu 
pensament era què m'havien de donar si només 
tenien una màquina d'escriure. 
Potser era una forma de trobar una sortida 
airosa i convenient per les dues parts, no? 
Sí, però vaig pensar que em donaven una 
capçalera que no sabia si em faria més bé que 
mal, perquè està clar que en lloc de la Proa podia 
fer un Llobregant, i no el coneixien enlloc 
perquè de cara a Palamós, perfecte, però i més 
enllà? Bé, ells van dir que era una manera de 
donar una sortida digna al producte però jo anava 
a fer una empresa i les coses no s'havien de fer a 
mitges, així és que vam fer un conveni entre 
l'associació que duia la revista de cessió total. 
O sigui, que ara sou una empresa totalment 
privada? 
Sí, som Editorial El Gegant, S.L. Aleshores et 
plantejaves la viabilitat econòmica perquè no 
saps ben bé on pots arribar. Vam buscar 
corresponsal i una forma de treballar però allò 
no era viable des de cap punt, perquè els 
corresponsals no eren professionals i, aleshores, 
un et portava una cosa, l'altre una altra cosa, i 



acabaves fent el mitjà a la seva manera i 
condicionats al que portaven. Vam fallar en no 
reaccionar a temps o molt tard, al cap d'un any, 
però ara -fa mig any- s'han fet canvis i de 
llavors ençà LA PROA ha fet un ascens 
increïble, tant en vendes com en subscriptors i 
també molt en publicitat, tot el qual és un bon 
reflex del treball que ara duem a terme. 
La realitat del dia a dia s'adequa al projecte 
que teníeu? 
Sí, el producte que fem el busquem 
majoritàriament nosaltres tot i que, de vegades, 
fem el que podem perquè no sempre tens a les 
mans tot el que voldries. Som un mitjà petit 
però malgrat això tenim una directriu. Es 
respecta tot i notem també nosaltres que som 
respectats en qualsevol àmbit ciutadà i això és 
molt important per a un mitjà de comunicació. 
D'altra banda, si ens pregunten de quin tarannà 
polític és LA PROA, els diem molt clar que 
som del partit comarcalista, que òbviament, no 
és cap partit, senzillament estem en pro de la 
llibertat d'expressió i dels drets humans. Hi ha 
un periodisme d'opinió i un altre d'informació. 
Nosaltres hem optat per aquest últim. Som una 
empresa petita i no estem 1 igats amb ningú. Pel 
que fa a les subvencions penso que un mitjà ha 
d'existir per si mateix, ara bé, en les que són de 
llei, sí que hi estic d'acord com ara la del català. 
Amb el canvi que ha suposat traslladar la 
redacció de Sant Antoni a Palamós, noteu 
que heu millorat, sou més competitius, teniu 
massa competència de la premsa diària? 
Amb el canvi hem anat molt millor, per 
descomptat, però el pitjor que hi pot haver és 
estar pendent del que fan els altres mitjans. 
Nosaltres tenim clar que omplim un espai que 
no omplia ningú i dins d'això volem ser els 
millors i tenim un esperit de superació constant. 
Crec perfectament, que un lector pot llegir 
mensualment EL CARRILET, setmanalment 
LA PROA i diàriament qualsevol diari, tot pot 
anar perfectament compaginat i nosaltres tenim 
unes relacions perfectes amb tots els mitjans. 
Un cop instal·lats en aquestes noves 
dependències i aconseguida la fita del 
número 100, quins nous projectes teniu? 
Més 0 menys seguirem la mateixa línia. El 
format va canviant de tant en tant però res més, 
no pensem en cap canvi gros. La informació 
que anem donant pensem que a nivell comarcal 
està coberta, i la gent ens recolza perquè 
augmenten les vendes i respon al nostre servei i 
al nostre producte. 
Veig que comenceu el 1996 amb il·lusió, la 
mateixa de l'any passat o potser més? 
Més, jo crec que més i és per una raó: l'any 
passat teníem la incertesa d'aquella primera 
etapa, no havíem aconseguit el número 100 
perquè és una fita psicològica però també real i, 
des d'aquest mig any hem vist que es feia 
realitat. 
Debeu estar molt satisfets tots plegats? 
Per descomptat. Fa dies vaig ésser a la 
presentació de la revista de la Cambra de 
Comerç de Sant Feliu i hi havia una persona 
que m'havia dit que no em felicitaria aleshores, 
quan començàvem, que ho faria quan assolís el 
número 100. I ho va fer, perquè és més fàcil 
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Tenim clar que omplim un espai que 
no omplia ningú i dins d'això volem 
ser els millors. 

assolir que mantenir. Amb això vull dir que en 
tot projecte hi ha tres fases: la primera, tenir la 
idea, la segona, dur-la a terme i la tercera i més 
difícil, mantenir-la. Tot i que, de vegades, s'ha 
d'anar canviant plantejaments perquè no 
deixem de ser una empresa i per més altruïstres 
que volguem ser, hem d'anar a la realitat i anar 
fent el que veiem més adient. 

Doncs a seguir endavant i a arribar al número 
200... i molts més. 

Text: Hermínia Esteve - Fotos: La Proa 

RESIDÈNCIA 3 a EDAT 
B E L L A M A R 

CURTES i LLARGUES ESTADES 
RECUPERACIONS, 

CONVALESCÈNCIES 
Habitacions amb bany complert, calefacció, telèfon i ten-assa 

Ascensor, gimnàs, bany assistit, sales d'estar i T.V. Bar 
Menjador. Gran ten-assa ajardinada. Pàrking 

SERVEIS: MÈDIC, INFERMERIA I DIETÈTIC PROPIS 
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CAP D'ANY A L'ENVELAT 
DE CASTELL D'ARO 
A Castell d'Aro, enguany, s'ha 
pogut gaudir d'una revetlla de cap 
d'any organitzada per una colla 
d'amics a l'envelat instal·lat al 
costat del Casino. Més de 250 
persones s'aplegaren per tal 
d'acomiadar l'any vell, amb un 
esplèndid sopar on no hi mancava 
de res. La música de dos conjunts 
donà gresca i molta animació a la 
vetllada. Cap a les dues de la 
matinada la nit s'acabà d'arrodonir 
amb xocolata amb xurros que 
tothom va tastar per tal de continuar 
animant la nit més màgica de l'any. 
Cal seguir amb les il·lusions de fer 
nous projectes i festes que uneixin el 
poble com les que s'han fet durant 
l'any deixat enrere. Durant l'any 
passat han estat moltes les ocasions 
com aquesta que han permès aplegar 
el poble per celebrar diferents 
esdeveniments. Aquest esperit 
hauria de continuar per tal que, 
d'aquí un temps no massa llunyà. 
Castell d'Aro pugui tenir un bon 
centre cívic on el poble es pugui 
apinyar per celebrar conjuntament 
les festes i diades assenyalades. 
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r; LA BIBLIOTECA DE 
SANTA CRISTINA 
Després del petit incendi que es 
produí a la Biblioteca de Santa 
Cristina passat l'estiu que deixà el 
local i els llibres en precàries 
condicions, s'està en plena tasca 
d'acondicionament del local i de 
restauració dels llibres malmesos pel 
fum, gairebé la totalitat. Pel que fa 
al local, s'està procedint a refer la 
teulada que presenta esquerdes 
considerables a causa de l'escalfor 
provocada per l'incendi, per on 
entra l'aigua de forma considerable; 
també s'ha netejat el local i es 
procedeix a pintar-lo i a reparar o 
canviar els mobles. Pel que fa als 
llibres, el fons més afectat ha estat 
l'infantil per estar situat en la zona 
on començà el foc i sembla que poc 
material es podrà salvar. De la resta 
de fons, la bibliotecària està 
realitzant des de ja fa mesos una 
feixuga tasca de restauració i neteja 
de llibres, un per un, per tal 
d'eliminar les conseqüències del 

fum que han afectat gairebé la 
totalitat del fons. La restauració dels 
llibres es fa, en part, amb l'ajut 
desinteressat dels monjos de Solius. 
Els treballs es fan amb la intenció 
que per Sant Jordi la Biblioteca 
pogui reobrir, tot i que no serà fàcil 
per la feinada que encara resta per 
fer. 

¿ ELS MERLOTS CELEBREN 
EL QUINZÈ ANNIVERSARI 
La colla de Carnaval Els Merlots de 
Santa Cristina celebren enguany el 
seu quinzè anniversari d'ençà que el 
el 198 participaren en el Carnaval 
presentant la seva primera carrossa i, 
alhora, un dels seus treballs més 
recordats, Enyorança, que reproduia 
la màquina i l'ambient del tren de 
Sant Feliu. Per celebrar aquesta fita, 
s'organitzà una festa-trobada de 
colles de Carnaval de la comarca 
que tingué lloc el dissabte 13 de 
gener al Pavelló. 
D'altra banda, l'Ajuntament està 
acabant d'enllestir el proper 
Carnaval que no tindrà gaire 
novetats i estarà condicionat per la 
contenció de despeses que està 
portant a terme l'Ajuntament per tal 
de mirar de reduir el dèficit actual. 
Un altre problema que dificulta la 
celebració dels actes del Carnaval i 
altres festes és la situació de la sala 
de festes de la Zona Esportiva que 
presenta deficiències en l'estructura 
i no es pot utilitzar. Per aquesta raó 
la festa de la mainada del col.legis 
que es fa el Dijous Gras és farà a les 
mateixes escoles. La desfilada de 
Carrosses i Comparses seguirà 
invariable com sempre i el ball del 
dissabte al pavelló tindrà lloc amb 
un conjunt en lloc d'orquestres 
reputades. 

• PLATJA D'ARO ASSISTEIX 
A LA FIRA VAKANTIEBEURS 
L'Oficina de Turisme de Castell-
Platja d'Aro ha encetat l'any turístic 
participant en la fira de turisme 
Vakantiebeurs que ha tingut lloc a 
Utrech (Holanda) entre el 9 i el 14 
de gener, una fira professional i 
també oberta al públic en general, de 

26.000 m2. de superfície que l'any 
passat comptà amb prop de 200.000 
visitants, 13.000 dels quals eren 
professionals del sector. A la fira 
s'hi ha assistit per iniciativa dels 
empresaris- de campings del 
municipi, donat que el mercat 
holandès és molt important de cara a 
la demanda de places de camping. 
El municipi contractà un stand on 
els diferents campings tenien els 
seus taulells d'informació a la 
vegada que l'Oficina de Turisme 
exposava l'oferta global dels 
diferents establiments locals. Del 25 
al 28 de gener i també a iniciativa 
dels campings locals s'ha assistit »a 
la Fira de Turisme de Copenhaguen. 
D'altra banda i dintre les iniciatives 
que la regidoría de Turísme està 
duent a terme darrerament, el passat 
23 es convocà a hotelers i propie-
taris de campings i apartaments a 
una exposició d'un analista de la 
Caixa del Penedès per tal de donar a 
conèixer la línia de crèdits tous 
destinats a renovar les instal.lacions. 
El mateix dia 23 hi havia convocada 
una reunió del sector de la 
restauració per tal de sentar les 
bases de cara a constituir una nova 
associació, talment com la consti-
tuida de campings el passat desem-
bre, seguint la línia de fomentar les 
associacions dels diferents sectors 
locals i que aquestes tinguin els seus 
representants en el si del Foment 
Municipal de Turisme. 

S L'ARO C.E. PRESENT AL 
NIKE PREMIER CUP 
El passat 4 de gener es disputà a Vic 
i El Muntanyà una de les fases 
classificatòres (l'altra es disputà a 
Barcelona) de la Nike Premier Cup 
per a equips infantils de futbol que 
es convoca per invitació de la marca 
organitzadora. L'Aro participava 
juntament amb 11 equips més divi-
dits en quatre grups de tres equips. 
El guanyador de la fase de Vic fou 
el R.C.E. Espanyol. 
D'altra banda, el club ja ha convocat 
el 5è Torneig de Setmana Santa de 
futbol-7 en les categories benjamí 
(jugadors nascuts el 1986-87) i pre-
benjamí (jugadors nascuts el 1988-
89), que ha de disputar-se del 5 al 8 
d'abril, durant els dies de Setmana 
Santa, al Camp Municipal 
d'Esports. 

t l PRESENTAT UN TREBALL 
DE LLUÍS PALLÍ A SANTA 
CRISTINA 
El passat 13 de gener es presentà un 
nou treball dels geòlegs Lluis Pallí i 
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Carles Roqué, professors de l'Unitat 
de Geologia de Ciències Ambientals 
de rUniversitat de Girona, a la sala 
de sessions de TAjuntament de 
Santa Cristina d'Aro. Es tracta de 
Topuscle Cartografia geoambiental 
de la conca del Riu Ridaiira que fou 
presentat per Tex-alcalde Sant Feliu, 
Josep Vicente. 

PLATJA D'ARO, 11«12«JIAIG 
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RAMON MASSANA 
CARNESTOLTES DE PLATJA 
D'ARO 
Ja està pràcticament enllestida la 
programació del Carnaval de Platja 
d'Aro d'enguany, el Carnestoltes 
del qual serà Ramón Massana en 
representació de la colla Vas dat. 
El Carnaval presenta algunes 
variacions importants respecte els 
anys anteriors. El Dijous Gras tindrà 
lloc la I Mostra Gastronòmica de 
Carnaval de la Vall d'Aro al 
pavelló. La mostra consistirà en un 
sopar obert a tothom on els diferents 
restaurants participants, gairebé la 
totalitat dels de la Vall d'Aro, 
oferiran les millors especialitats del 
temps de les seves cartes. La mostra 
es completarà amb l'habitual Ball de 
Gala. Es un intent de redreçar la 
festa d'aquesta diada, festa local i de 
gran tradició a Platja d'Aro, que en 
els darrers anys ha minvat 
considerablement en participació 
dels veïns, potser per la fredor del 
local. El migdia, l'arrossada que en 
anys anteriors es feia a la Plaça 
d'Europa, es traslladarà a l'avinguda 
de Sant Feliu. El divendres per la 
nit. se substituirà l'habitual 
espectacle per un concurs de 
comparses, exhibició de bandes i 
concurs de disfresses, seguit de ball. 

d'altres col·lectius per instal.lar-se 
en aquell espai. Concretament, els 
afeccionats al modelisme que fins 
ara comptaven amb un espai a la 
zona d'Els Estanys, al costat de les 
escoles, han sol·licitat condicionar 
un espai al parc de l'Estació. 
L'Ajuntament està iniciant els 
tràmits per remodelar i urbanitzar 
tot el sector proper a l'Estació i 
comprès pels carrers Acàcies, 
Montclar, Cami Ral i avinguda del 
Carrilet. 

• EL CARRILET I EL 
CONGRÉS DE PREMSA 
COMARCAL 
Aquesta revista està ultimant els 
preparatius del IV Congrés de 
l'Associació Catalana de la Premsa 
Comarcal que se celebrarà els 
propers 11 i 12 de maig a l'Hotel 
Guitart Platja d'Aro. La Caixa 
d'Estalvis i Pensions de Barcelona 
serà el patrocinador principal, 
mentre que el mateix Hotel Guitart, 
l'Agència EFE, la Diputació i el 
Consell Comarcal col.laboraran en 
la financiació del Congrés. 
Actualment, l'Associació i l'equip 
de redacció de la revista estan 
ultimant les gestions amb els 
professionals que s'han de fer càrrec 
de les diferents ponències. El tema 
central del Congrés serà La premsa 
comarcal al 2000 que es 
desenvoluparà en base a tres àrees: 
noves tecnologies, el periodista al 
2000 i marketing i vendes. 
Paral·lelament al congrés, la revista 
ha organitzat una sèrie d'activitats 
complementàries obertes a tothom 
com el I Concurs de periodisme jove 
per a nens i joves entre 10 i 16 anys, 
el termini de presentació de treballs 
del qual acaba el 30 de març, una 
conferència seguit d'un debat sobre 
la premsa a Girona organitzada amb 
el setmanari La Proa i una 
Exposició de la premsa comarcal a 
Catalunya organitzada conjuntament 
amb el Museu-Arxiu de Sant Feliu 
de Guíxols· 

EL PESSEBRE VIVENT DE 
CASTELL D'ARO 
Un any més, el Pessebre Vivent de 
Castell d'Aro ha guarnit les diades 
nadalenques revivint el naixement 
de Jesús, amb tota una sèrie de 
personatges representats pels veïns 
de Castell d'Aro que han fet el seu 
paper amb una cuidada realitat i que 
han estat col·laborant un any més 
per tal de fer possible el Pessebre 
Vivent més antic de tots· S'ha de 
felicitar la feina d'enguany pel que 
ha significat de millores i novetats, 
com el nou enllumenat de les cases 
del fons del Barri de la Coma, els 
ànecs de debò que es col·locaren en 
un petit i acollidor estany, fent 
l'entorn més humà, i la premsa del 
vi, tan autèntica i adient en el seu 
racó de pessebre· 
Any rere any, es guanya en qualitat i 
humanisme, fent dels decorats i 
l'entorn paisatgístic un lloc 
immillorable cosa que el fa, no tan 
sols el més antic de Catalunya, sino 
també un dels més bonics· 

1 EL CIRCUIT DE 
TRENS S'AMPLIA 
Fa poc més d'un mes que s'inaugurà 
el circuit de mini trens del parc de 
l'Estació de Castell d'Aro i la 
iniciativa ja ha provocat l'interès 
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LA BOTIFARRA 
NASQUÉ A LA 
VALL D'ARO? 

De ben segur que molts dels 
afeccionats que havent dinat es 
troben al Casino Castellerenc, a 
Can Bamés o al Centre l'Avenir 
Fanalenc per jugar una estona 
diària -com un ritu intocable- a 
la botifarra, no se'ls hi acudiria 
mai que aquest popularíssim joc 
pugui haver nascut a les tavernes 
de la Vall. No ho sabem del cert 
però volem esbrinar-ho . 
Ja fa unes setmanes, uns bons 
amics ens feren arribar un llibret 
sobre aquest joc. En el capítol 
que parla sobre el seu origen, 
l'autor descriu com tots els 
indicis indiquen algun indret de 
la Vall d'Aro com a punt 
originari del joc, text que 
reproduïm a continuació per tal 
de donar-lo a conèixer i, amb 
aquesta informació, iniciar pos-
teriorment una recerca d'infor-
mació entre els afeccionats de 
més edat per tal de completar la 
resposta a aquesta interessant 
pregunta? 

Quan em vaig posar a cercar 
rorigen del joc de la botifarra, 

vaig veure que, a mesura que hi 
anava avançant, moltes coses es 
lligaven soles i em portaven a 
conclusions inesperades. Totes 
aquelles cavil.lacions em van 
portar a un pelegrinatge arreu 
de les terres catalanes. Volia 
desenterrar el moment històric 
del trànsit d'una modalitat - la 
manilla - a l altra - la botifarra. 
De totes les incògnites inicials, 
on es va produir la derivació, en 
quin moment i de quina manera, 
n'hi ha una que tinc força 
resolta. El canvi d'una modalitat 
a l'altra es va produir tot just 
acabada la Guerra d'Espanya, 
és a dir, després de l'any 1939. 
Abans d'aquells anys es jugava 
exclusivament a la manilla. 
Totes les xerrades que he 
mantingut amb aficionats a la 
botifarra em porten en aquesta 
conclusió. Tots han coincidit a 
afirmar que aquest joc 
s'introduí després de la guerra, 
tot i que molt poca gent 
s'atreveix a precisar-ne alguna 
data; circumstància que em va 
dur a redoblar les meves 
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investigacions. 
Un dels primers llocs on vaig 
dirigir-me va ser Palafrugell, 
perquè entre molts altres 
atractius té l'avantatge que 
qualsevol aficionat a la botifarra 
hi té la partida garantida. 
Justificadament, creia que, de 
Palafrugell, no en marxaria amb 
les mans buides i, efectivament, 
el resultat va ser positiu, perquè 
em va confirmar el moment 
aproximat de la transició. Un 
dels interrogats em va donar una 
dada aparentment anecdòtica, 
però que un cop analitzada es va 
carregar de sentit. 
Aquell home em va dir que 
recordava que acabada la 
guerra, en un bar a tocar 
l'estació de Caldes de 
Malavella, essent ell molt jove, 
havia presenciat com un grup de 
mariners italians jugaven a 
cartes fent molta gresca, i una 
altra persona que era allà li va 
dir que jugaven a la botifarra. 
En un primer moment, se'm va 
passar pel cap que aquells 
mariners podien haver estat els 
importadors d'aquell joc nou, 
però de seguida vaig rebutjar 
aquesta idea, i més endavant he 
confirmat que no m'havia 
equivocat. Però a partir 
d'aquella anècdota es pot 
afirmar que en aquells moments 
la botifarra ja era coneguda i, 
fins i tot, practicada per 
aficionats forasters. 
La meva següent soitida va ser 
cap a Caldes de Malavella; allà 
em van aclarir que aquells 
mariners italians, el vaixell dels 
quals s'havia enfonsat, havien 
romàs en un dels balnearis de la 
vila durant un període de sis 
mesos, en espera de tornar a 
casa. 
Després de parlar amb gent de 
diverses comarques, amb gent de 
la costa i de muntanya, amb qui 



vaig coincidir en algun 
campionat local, on anava com a 
obserx'ador, vaig arribar a una 
conclusió que em va permetre 
resoldre una de les altres 
incògnites que al principi 
apuntava, és a dir, on s'havia 
produït el canvi de la manilla a 
la botifarra. 
La direcció que portaven els 
vents quedarà demostrada amb 
una història. Un home de Cassà 
de la Selva em va explicar que ja 
de molt jove era aficionat a les 
cartes i quan tenia catorze anys 
ja sabia jugar a la manilla. 
Quan els pagesos de la Vall 
d'Aro pujaven a mercat a Cassà 
de la Selva, si en algunes 
ocasions no arribaven a ser 
quatre per fer la partida 
d'havent dinat, el cridaven a ell 
d'ençà que un dia van explicar-li 
aquell joc nou, la botifarra, que 
a Cassà ningú coneixia. Una 
altra persona de Vidreres em va 
dir que recordava que quan era 
jove també havia conegut la 
botifarra a través d'un foraster 
provinent de la Vall d'Aro. Això 
passava cap als anys quaranta i 
escaig. 

Al Casino de Girona la botifarra 
es va començar a jugar cap a 
finals dels anys cinquanta i 
principis dels seixanta. Fou 
introduïda per un soci, advocat 
de professió, fill de Sant Feliu de 
Guíxols, on encara passava els 
estius. Aquestes línies també 
reforcen la tesi que la botifarra 
anà del mar a l'interior. 
Vaig intentar esbrinar més coses 
i vaig anar a l'Escala, aVentalló 
i a L'Estartit, però no vaig 
aconseguir cap altra informació 
clara, tret d'esbrinar que, en 
aquests pobles, s'hi va començar 
a jugar més endavant. 
D'Olot, tampoc vaig sortir-ne 
amb cap dada important. 
Les meves anades per la 
Catalunya del Nord tampoc no 
van ajudar-me en les meves 
investigacions, ja que les 
converses amb un perpinyanès 
parent d'un vell amic meu 
rellotger de Girona, i amb un 
conegut crupier del casino del 
Voló no em van ajudar gaire a 
trobar l'origen d'aquest joc. 
No puc concloure aquesta 
pàgina sobre l'origen de la 
botifarra sense fer una crida a 

tots els interessats en el seu 
aclariment. Si fins ara no hem 
localitzat ningú dels que van 
viure la transició de la manilla a 
la botifarra en grau de donar-
nos una versió fidedigna, pot 
ocórrer que passin més anys 
sense fer-hi cap avenç i que, 
finalment, l'origen sobre el 
nostre joc passi a l'impossible 
definitiu. 

Responent, doncs, a aquesta 
crida sobre Torigen del joc, 
emplacem a tots els aficionats de 
la Vall d'Aro i Sant Feliu -
sobretot els més grans que hagin 
viscut aquesta època de transició 
dels dos jocs- que puguin aportar 
noves dades sobre aquest tema, 
ens ho facin saber per tal de 
poder aclarir entre tots si 
realment la botifarra nasqué a la 
Vall d'Aro. 
Amb els resultats d'aquesta nova 
recerca centrada en el nostre 
territori, publicarem la segona 
part d'aquest article, bé en el 
número següent, be més enda-
vant quan el material recopilat 
ho faci possible. 

El Carrilet 
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s FIRES DE 1996 
Una de les formes més habituals 
de promocionar els negocis 
turístics és l'assistència a fires de 
viatges i turisme, 
però cal planificar amb antelació 
la presència als certaments i 
saber quins són els més 
convenients a les característiques 
i mercat de cada negoci en 
particular. Amb la intenció de 
facilitar i informar als empresaris 
turístics la informació a nivell 
europeu de les fires que 
s'organitzaran aquest primer 
trimestre d'any, transcrivim a 
continuació una relació detallada 
per països i les seves 
característiques. 
Recordem, també, que 
l'Ajuntament de Castell-Platja 
d'Aro és present en algunes de 
les més importants i per tant, 
organitza la presència de tots 
aquells establiments interessats 
així com també subvencionarà 
en part la assistència a qualsevol 

fira sempre i quan hi hagi un 
mínim de participants locals. 
Alemanya: 
•DRESDNER REISEMARKT 
Dresden, del 2 al 4 de febrer 
Superfície: 9.000 m2 
•REISEN 
Hamburg, del 10 al 18 de febrer. 
Fira professional i oberta al 
públic. 180.000 
•CARAVAN BOOT 
UND REISEN 
Munich, del 17 al 25 de febrer. 
Oberta al públic. 178.000 
visitants. 
•EREIZEIT GARTEN 
UND TOURISTIC 
Nuremberg, del 17 al 25 de 
febrer. Oberta al públic. 210.000 
visitants. 
•ITB 
Berlin, del 9 al 13 de març. 
Professional i oberta al públic. 
115.000 visitants. 
•FREIZEIT 
Friburg, del 9 al 17 de març. 

Oberta al públic. 65.000 visit. 
•REISE INTERN. FREIZEIT 
MOBIL 
•TOURISTIK, CAMPING 
Essen, del 20 al 24 de març. 
Professional i oberta al públic. 
115.000 visitants. 
•HANSE GOLF 
Hamburg, del 29 al 31 de març. 
Fira de golf professional i oberta 
al públic. 7.000 visitants. 
Austria:  
•TOURIST 96 
Linz, del 23 al 25 de febrer. 
Professional i oberta al públic 
30.000 visitants. 
Bèlgica: 
•VAKANTIESALON 
Amberes, del 27 de gener al 4 de 
febrer. Professional i oberta al 
públic, orientada al camping-
caravaning. 159.134 visitants 
•SALON VERT 
Lieja, del 10 al 18 de febrer. 
Professional i oberta al públic. 
94.624 visitants. 
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L'APARADOR 

I b Roser Bassas, la veterana jugadora del 
Club Tennis d'Aro, assolí el segon lloc del 
Open de Nadal organitzat pel club local. 

B Una imatge del quadre del naixement corresponent al 
Pessebre Vivent de Castell d'Aro d'enguany. 

^ Els Merlots s'anticiparen al Carnaval 
celebrant el seu quinzè aniversari. Un dels pessebres presentats al concurs de Castell d'Aro. 
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PLE DEL 16 DE GENER 
Mentre l'Ajuntament de Santa Cristina ha optat per 
espaiar els Plens, l'Ajuntament de Castell-PIatja d'Aro 
ha entrat, sembla que definitivament, en la regularitat 
mensual de les sessions. Uns i altres tenen, però, 
obligacions molt diferents en aquest aspecte per raó 
del cens. 
El passat 16 de gener va tenir lloc el Ple de 
l'Ajuntament de Castell-Platja d'Aro corresponent al 
mes de gener. 
En l'apartat de personal, es notificà la contractació de 
cinc professors de música destinats a aquesta Escola, 
amb contracte fins al 30 de juny de 1996. 
Pel que fa a les accions endegades per l'alcaldia, es 
comunicà la petició d'ajut per a la construcció de tres 
giratoris (av. Sant Feliu amb entrada a Port d'Aro, av. 
Costa Brava-av. Sant Feliu-av. Juli Carreta, i Ctra. Sta. 
Cristina-av. de Fanals), per a la redacció del projecte 
de canalització del Ridaura i per a la canalització de la 
riera de S'Agaró a la Junta d'Aigües. 
Un dels punts notables de la sessió era l'aprovació del 
conveni fiscal amb Gas Natural, S.A. per als anys 
1995-96, segons el qual l'Ajuntament obtindrà r i , 5 % 
dels ingressos bruts de la companyia procedents de la 
facturació de gas en concepte de preus públics per a la 
utilització privativa, aprofitaments especials constituïts 
en el sòl de la via pública. A més, en concepte 
d'impostos sobre construccions, instal·lacions i obres. 
Gas Natural ingressarà 2.884.900 pta. en base a una 
previsió de canalització de 22.485 m., xifra que serà 
revisable si la canalització varia més o menys del 10 % 
sobre aquesta previsió. Per últim, per la taxa de 
llicències urbanístiques la liquidació serà de 3.815.630 
pta. Per tal de completar la xifra recaptada a la 
companyia i vist que les taxes en altres municipis són 
superiors, s'arribà a un acord entre ambdues entitats 
segons el qual Gas Natural es farà càrrec de la 
instal·lació de calefacció al Palau d'Esports i 
Congressos, a la Masia Bas, al Casal de la Gent Gran 
de Castell d'Aro, i a totes les Llars d'Infants i escoles 
del municipi. 

En aquest Ple també quedà compost definitivament el 
Consell Escolar Municipal: 
En representació de l'Ajuntament: Cati Corominas 
(CiU), Anicet Clara (G.C.-C.D.S.) i Marcelino Diaz 
(l·C.) i Jaume Massagué (P.S.C.). 
En representació dels sectors escolars del col·legi Vall 
d'Aro: Maria Tomàs (sector directors), Mercè Pla i 
Miquel Chamorro (sector mestres), Miquel Correyero i 
Rosa LLoveras (sector pares). Jordà Pla i Kanne Puig 
(sector alumnes) i Francisco Cepas (sector serveis). 
En representació dels sectors escolars del Col·legi 
Públic de Platja d'Aro: Ramon Marro (sector 
directors). Rosa Masallé i Carme de Puig (sector 
mestres), Joan Ros i Anna M. Mir (sector pares) i 
Miquel Sánchez i Carme Comas (sector alumnes). 
Un dels temes que despertà les crítiques més agres de 
l'oposició fou la proposta d'aprovació de les bases de 
funcionament del Foment Municipal de Turisme. Les 
principals crítiques se centraren en les acusacions 
d'antidemocràtiques i autoritàries en referència al 
sistema de designació dels 20 membres del Consell 

Assessor que, segons les Bases proposades, han de ser 
designades pel president i no escollides pels diferents 
sectors comercials com abans. Moliné argumentà que 
s'ha pres aquesta decisió per primar l'eficàcia i 
operativitat de l'entitat en vista del poc resultat que ha 
donat l'antic sistema. Les Bases contemplen, també, 
tres comissions de treball: una cobrirà l'àrea de festes 
promocionals, informació, relacions públiques i 
publicitat; una altra, promoció interior, promoció 
exterior, fires i congressos; i la tercera, la defensa del 
consumidor. Aquestes són les diferències principals 
respecte a les bases vigents fins ara. 
Els representants municipals també acordaren 
l'aprovació inicial de de l'estudi de detall d'ordenació 
de volums de l'illa RB-8 del Pla Especial Pinell-
Ridaura, ler. polígon, l'aprovació inicial del projecte 
d'urbanització del tram comprès pels carrers Girasol, 
Puig del Molí i travessera Girasol i també dels carrers 
Acàcies, Montclar, Reial i avinguda del Carrilet de 
Castell d'Aro. Tots ells se sotmeten a informació 
pública per un periode de 15 dies per tal que es puguin 
fer les al·legacions i reclamacions que es considerin 
oportunes. 
Per últim, s'aprovà la constitució definitiva de l'Entitat 
Col·laboradora de Conservació de les urbanitzacions 
Mas Nou-Mas Semí, entitat que tindrà a Emili Riera 
com a representant de l'Ajuntament. És materialitza, 
doncs, amb el darrer tràmit burocràtic la política del 
consistori de constituir Entitats de Conservació en 
totes les urbanitzacions per tal de facilitar el 
manteniment i tenir en bones condicions aquests 
sectors del poble que la iniciativa privada, en molts 
casos, ha deixat a la deriva. 

Redacció 
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te g 23 ANYS 
SENSE PARAR 

El Club Tennis d'Aro compleix 
enguany 23 anys d'història. És 
una de les institucions esportives 
més antigues i de més prestigi 
del municipi i que ha portat el 
nom de Platja d'Aro a fites molt 
important. L'entitat gestiona 
més de 15 equips que participen 
en totes les competicions de 
caracter provincial i regional. 
El Club disposa d'una de les 
escoles de tennis amb més 
importància de la província, no 
només pels jugadors que avui 
estan entre els 150 millors 
d'Espanya i que s'han format en 
aquesta escola, sinó per la gran 
quantitat de nois i noies que 
durant tots aquests anys han 
descobert l'esport i han gaudit 
dels avantatges que això 
comporta. 
Actualment el Club està fent una 
campanya per a la captació de 
nous socis, socis que tenen 
l'oportunitat d'obtenir un títol 

- Miquel Puig i Marc Compte vencedor i 
26 finalista de l'Open de Nadal. 

del Club per 48.000 pta (oferta 
vàlida fins al 31 de març 
d'enguany) i que podran gaudir 
de tots els serveis que ofereix 
l'entitat. 
Una de les competicions a nivell 
social que té més acceptació és 
la tradicional Lliga d'Hivern, 
que en aquesta edició està 
formada per cinc grups, dels qual 
farem una mica de repàs i 
anotarem la classificació corres-
ponent a la setena jornada. 
El grup A és el més fort i degut a 
la gran competència que cada 
any hi ha és difícil poder avançar 
el campió. La classificació en els 
cinc primers llocs, era la 
següent: 1 Roser Bassas (13 
punts), 2 Enric Pujol (13 punts), 
3 Angel Perez (11 punts), 4 
Miquel Sánchez (11 punts), 5 
Josep Fraile (10 punts). 
El grup B sol ser força fort ja 
que els jugadors que hi 
participen tenen la possibilitat de 
pujar al grup A. La classifícació 
és la següent: 1 Iñaki Elizalde (9 
punts), 2 Josep Ferrer (8 punts), 
3 Josep M. Coll (7 punts), 4 
Josep M. Tura (6 punts), 5 Eloi 
Regincós (6 punts). 
El grup C és el grup intermig de 
la Lliga en el qual hi participen 
jugadors amb certa experiència i 
joves promeses. La classifícació 
actual és la següent: 1 Miquel 
Marcó (15 punts), 2 Josep I. 
Bores (14 punts ), 3 Ciro Garcia 
(13 punts), 4 Josep Viñolas (12 
punts) i 5 Josep Marcó 0 0 
punts). 
El grup D és un grup de gent que 
porta poc temps jugant i que 
volen adquirir experiència. 
Aquest és l'estat de la 
competició: 1 Jesús Delgado ( 20 
punts), 2 Francesc Esteve (15 
punts), 3 Josep Tendero 0 4 
punts), 4 Judit LLoveras 0 3 
punts) i 5 Carlos Garcia (9 
punts). 
Per últim, el grup E el conforma 
el grup dels jugadors que 
comencen a jugar al tennis i que 
porten poc temps practicant 
aquest esport. Aquests són els 

primers classificats: 1 Rubén 
Vila (17 punts), 2 Kiko Partal 
(12 punts), 3 David LLoveras (8 
punts), Santiago Boix (7 punts) i 
5 Agustí Recio (7 punts). 
D'altra banda, el club organitzà 
durant les passades festes de 
nadal el IV Open de Nadal en el 
qual hi han participat 77 
jugadors entre les dues proves. 
L'Open ha estat dotat amb 
125.000 pta en premis i és una 
de les proves més importants que 
se celebren durant aquelles dates. 
En la prova masculina, els caps 
de sèrie foren Bruno Barrientes, 
del C.T. Sabadell (105 nacional), 
Josep Fusté del Hispano Francés 
(148 nacional ) i Javier Sánchez 
del C.T. Sabadell (164 nacional). 
El jugador del C.T. Girona, 
Miquel Puig guanyà per tercer 
cop la prova en superar en la 
final Marc Compte del C.E. 
Laietà per 6-2, 6-1. També, cal 
destacar la bona actuació de 
Tommy Robredo, campió de 
Catalunya infantil que va arribar 
a les semifinals on caigué 
derrotat per Marc Compte. 
Pel que fa a la prova femenina 
les cap de sèrie eren Cristina 
Fontelles del C.T. Girona (74 
nacional). Diana Gasset del C.E. 
Laietà (76 nacional), Carolina 
Gasset del C.E. Laietà (109 
nacional) i Elena Fontelles del 
C.T. Girona (112 nacional ). La 
favorita, Cristina Fontelles, va 
fer bons els pronòstics i guanyà 
el torneig a Roser Bassas del 
club local per 6-3, 7-5. Roser 
Bassas, la veterana jugadora del 
C.T. d'Aro, va trencar tots els 
pronòstics i es plantà a la final 
després de derrotar jugadores 
pràcticament professionals que 
estan molt per sobre a la 
classificació. Així va vèncer 
Lidia Carol (6-1, 6-0), Elena 
Fontelles (6-4, 6-2), Diana 
Gasset (7-6, 6-1) i només fou 
superada a la final, tot i que amb 
moltes dificultats, per Cristina 
Fontelles. 

Carles 
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El primer que he de fer és 
demanar disculpes per no haver 
pogut escriure el meu article del 
número anterior. En aquest mes 
la Junta Directiva del C.R.E.C 
Cristinenc ha dimitit i ja hi ha 
una nova constituïda, tema del 
qual en parlen en altres planes 
d'aquest número. Ara faré un 
breu resum dels llocs que ocupen 
els equips a les seves respectives 
classificacions. Dels equips de 
futbol-7 cal dir que els jugadors 
no són els mateixos que l'any 
passat van quedar al final de les 
seves respectives classificacions. 
Aquests nens i nenes d'una edat 
compresa entre els 5 i els 8 anys 
fan un bon futbol i cada dia 
juguen millor, fent que el públic 
s'ho passi molt bé. 
Els alevins no es queden enrere. 
Van començar la lliga amb 
moltes forces i segueixen igual. 
Els dos darrers partits de lliga no 
els varen poder jugar a causa del 
mal temps però tot i això, són 
cinquès amb 19 punts, 26 gols a 
favor i 15 en contra. Amb 19 
punts, empatats amb el Cristi-
nenc, hi ha el Palafrugell, que ha 
jugat els 11 partits de lliga. 
Els infantils, a diferència dels 
alevins, han pogut disputar quasi 
tots els partits, només resta per 
jugar-ne un. No van tenir un bon 
començament però s'intenten 
recuperar poc a poc. Han jugat 
12 partits dels quals n'han perdut 
9, n'han empatat 1 i han 
aconseguit 2 victòries, han rebut 
un total de 72 gols i n'han fet 30. 
Els cadets, que tenen un total de 
14 punts, són onzens. Han 
disputat un total de 12 partits 
dels quals n'han guanyat 4, 
n'han empatat 2 i n'han perdut 6. 
Al seu favor tenen un total de 31 
gols però en contra compten amb 
44. Aquest equip va començar 
realitzant bons resultats però es 
troba en una situació delicada, 
entre els últims classificats del 
grup 21 de la Primera Divisió. 
Els juvenils, els alevins i els de 
2a. Regional són els equips que 

es van veure perjudicats per 
l'onada de mal temps. El juvenil 
és un equip molt irregular que 
s'ha vist obligat a canviar dues 
vegades d'entrenador. Són 
cinquès començant per la cua. 
Han jugat un total de 10 partit 
dels quals n'han guanyat els 
mateixos que han perdut, 4, 
mentre que han empatat els 2 
restants. D'aquests equips hem 
pogut veure un bon joc en alguns 
partits però però en d'altres el 
joc ha estat pèssim. 
El segon equip femení és el que 
ha disputat més partits del seu 
grup, un total d ' l 1 i són segones 
darrere el Llers. Porten un total 
de 24 punts, a 1 del primer 
classificat però només ha pogut 
jugar 9 partits. El tercer lloc és 
per a l'Ésclanyà amb 10 partits 
disputats i 23 punts. El 
Cristinenc B porta dels 11 partits 
disputats, 7 victòries, 3 empats i 
1 derrota, han marcat un total de 
59 gols i els n'hi han fet 18. 
Cada vegada juguen millor! 
Al primer equip femení del 
Cristinenc li resta un partit per 
finalitzar la lliga. Una vegada 
finalitzada començarà el Tomeig 
de la Reina. El Cristinenc en 

aquest moment és el primer 
seguit molt aprop del Cornellà, 
al qual no van poder guanyar en 
un partit molt disputat que 
només va deslluir l'arbitratge i 
l'estat del terreny de joc, molt 
afectat per les últimes pluges. 
Pel que respecta a l'equip de 2a 
Regional que també s'ha vist 
perjudicat per les últimes pluges, 
és el que menys partits ha 
disputat del grup 15 d'aquesta 
categoria. Dels 12 partits 
disputats, han perdut els 
mateixos que han guanyat, 5 
mentre que n'han empatat 2. 
Porten un total de 17 punts i 
estan a la meitat de la taula 
classificatòria. Han fet 21 gols i 
els han marcat 19. 

Consol Patón 

L'equip femení. 
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AGENDA 

PLATJA D 'ARO 
Alfabetització per adults 

Dies: dimarts i dijous. 
Hora: 15,30 a 17,30 h. 
Lloc: Casa del mestres (carrer 
Església). 
Informació: Masia Bas, de 10 a 12 
h. de dilluns a divendres. 

CARNAVAL 
De n i al 21 de febrer 

• Dia 11, diumenge: Presentació del 
Carnestoltes, canvi d'atributs i Ball 
Popular (17'30h.). 
• Dia 14, dimecres: Matí, cercavila 
de la mainada de les escoles amb 
grups d'animació. 
Nit, 22 h.: Botifarrada gratuïta a la 
Plaça d'Europa. 
23,30 h.: Correfoc. 
• Dia 15, Dijous Gras: 
12,30 h.: Arribada i pregó del 
Carnestoltes. Cercavila. 
Migdia: Arrossadada popular al 
recinte tancat de Tav. de Sant Feliu 
(200 PTA). 
17 h.: Trobada infantil al centre del 
poble. Berenar i obsequi. 
Nit al Palau d'Esports i Congres-
sos: Mostra gastronòmica de 
Carnaval de la Vall d'Aro. Ball de 
gala a càrrec de l'Orquestra 
Maravella. 
Dia 16, divendres: Nit, al Palau 
d'Esports i Congressos, Concurs de 
comparses, exhibició de bandes i 
concurs de disfresses. Ball de 
Carnaval amb el grup Ferrari. 
Exhibició de l'Escola de Ball Studio 
Funky de Girona. 
Dia 17, dissabte: Desfilada de 
carrosses i comparses (16,30 h.). 
Ball popular al carrer (avinguda de 
Sant Feliu). 
23 h.: Ball de disfresses al Palau 

d'Esports i Congressos amb 
l'Orquestra Plateria i l'Orquestra 
Tropicana + batucada. 
Dia 18, diumenge: 
Matí, 12 h.: Xocolatada popular. 
13 h.: Escalada del Pernil i concurs 
individual infantil de disfresses. 
Tarda, 17 h.: Cursa de Llits a l'avda. 
de Sant Feliu. 
18 h.: Desfilada de les bandes 
musicals i ball de disfresses infantil 
al Palau d'Esports i Congressos amb 
el grup Zeppelin. 
Nit, lliurament de premis i ball al 
Palau d'Esports i Congressos. 
Dia 20, dimarts: Nit, 11 h.: Ball de 
les Dones al Palau d'Esports i 
Congressos. 
Dia 21, dimecres: Vespre, 19,30 h.: 
Enterrament del Carnestoltes. 

SANTA CRISTINA 
D'ARO 

EXPOSICIÓ PERMANENT DE 
DIORAMES DE SOLIUS 

Lloc: Sala d'exposicions del mo-
nestir de Solius. 
Horari de visita: matí, d ' i l a 1; 
tarda, de 3 a 6. 

CARNAVAL DE L'AMISTAT 
Del 16 al 21 de febrer 

Dia 15, Dijous Gras, Cercavila de la 
Mainada de les Escoles. 
Festa al recinte de les Escoles. 
Diumenge, tarda: Desfilada de 
Carrosses i Comparses. 

SANT FELIU DE 
GUÍXOLS 
A partir del 8 de gener: 
HATHA IOGA 

Llocs: 
Centre Cívic de Vilartagues, de 7 a 
8 de la tarda. 
Casal de Tueda de Baix, de 2/4 de 9 
a 2/4 de 10 del vespre. 

A partir del 10 de gener: 
TALL 1 CONFECCIÓ 
Hora: De 3 a 5 de la tarda. 
Lloc: Casal de Tueda de Baix. 

13,20, 27 de gener, 3 de febrer: 
BRICOLATGE 1 PETITS ARRAN-
JAMENTS DE LA LLAR 
Hora: De 4 a 6 de la tarda. 
Lloc: Centre Cívic de Vilartagues. 

ESPORTS 
FUTBOL 
ARO C.E. 
la. REGIONAL:  
•28.01 ARO - CALDES (16 h.) 
•04.02 HOSTALRIC - ARO (16 h.) 
•11.02 ARO-L'ESCALA 
•18.02 BEGUR - ARO (16,30 h.) 
•25.02 ESPLAIS CASTELLÓ - ARO 
(16,40 h.) 

•lUVENILS: 
•27.01 ARO - BEGUR (18,30 h.) 
•04.02 Descans 
•10.02 ARO - PALAMÓS (18,30 h.) 
•25.02 CELRÀ-ARO (11 h.) 

CADETS: 
•27.01 ARO - LA SALLE GIRONA 
(16,30 h.) 
•03.02 PALS-ARO (16,15 h.) 
•10.02 ARO - CALONGE (16,30 h ) 
•24.02 SANT FELIU - ARO (15 h.) 

INFANTILS: 
•27.01 LLORET - ARO (12 h ) 
•03.02 ARO-P.U. FIGUERES (16,30 h) 
•10.02 SANT FELIU - ARO (16 30 h ) 
•24.02 ARO - FIGUERES (16,30 h.) 

ALEVINS: 

FOTO-FUSH 
Reportajes Fotográficos 

Fotografía 

Color - Bo(das 

< 
u 
3 

28 

Avda. Sant Feliu, 17 - Tel. 81 62 80 
PLATJA D'ARO 

Garatge Miquel Pérez Herrera 
Servei Oficial 

Ctra. Santa Cristina, 38 
Telèfon 82 59 60 17250 PLATJA D'ARO (Girona) 



AGENDA 

•27. 
h.) 
•27. 
"B" 
•03. 
•03. 
•10. 
(16, 
•10. 
h.) 
•24. 
•25. 
(IL 

01 ARO "A" - SANT FELIU (15 

01 LA SALLE PALAMÓS - ARO 
(10.30 h.) 
02 CELRÀ-ARO (11,30 h.) 
02 ARO "B" - SALT (15 h.) 
02 ARO "A" - MONTESSORI 
30 h.) 
02 LLAGOSTERA - ARO "B" (10 

02 CRISTINENC - ARO "B" 
02 BELLCAIRE - ARO 
30 h.) 

"A" 

BENJAMINS: 
•27.01 ARO "B" - BISBALENC "C" 
(lOh.) 
•28.01 CRISTINENC "A" - ARO "A" 
(11.30h.) 
•03.02 ARO "A" - LA SALLE 
PALAMÓS "A"(10h) 
•03.02 PALAFRUGELL "C" - ARO 
"B"(15h.) 
•10.02 TORROELLA "A" - ARO "A" 
(14,45 h.) 
•10.02 SANT FELIU "D" - ARO "B" 
(11 h.) 
•24.02 ARO "B" - CRISTINENC "B" 
(lOh.) 

F.C. CRISTINENC 
2a. REGIONAL: 
•28.01 CAN GIBERT - CRISTINENC 
•04.02 CRISTINENC - GIRONA 
•11.02 VILARTAGUES - CRISTI-
NENC 

•25.02 CALONGE - VILARTAGUES 

JUVENILS: 
•28.01 CRISTINENC - P.B.LLORET 
DE MAR 
•04.02 CAL AGUIDO-CRISTINENC 
• 11.02 CRISTINENC - GAMOS 
•25.02 E.F. SANT FELIU - CRISTI-
NENC 
CADETS: 
•28.01 LA SALLE PALAMÓS -
CRISTINENC 
•04.02 CRISTINENC - E.F. BOSC DE 
TOSCA 
• 11.02 AT. BISBALENC - CRISTI-
NENC 
•25.02 VILAMALLA - CRISTINENC 

INFANTILS: 
•28.01 ROSES - CRISTINENC 
•04.02 CRISTINENC - LA JONQUE-
RA 
•I1.02 VILAMALLA - CRISTINENC 
•25.02 CRISTINENC - LA SALLE 
FIGUERES 

ALEVINS: 
•28.01 CRISTINENC - ARO 
•04.02 CRISTINENC - LA SALLE 
PALAMÓS 
•11.02 SALT - CRISTINENC 
•25.02 Descans 

FEMENÍ fia. DIVISIÓ NACIONAL): 
•28.01 TORTOSA - CRISTINENC 
•11.02 CF BARCELONA - CRISTI-
NENC 
•18.02 CRISTINENC - ST. FRUITÓS 
TORROELLA 

•25.02 ATHENA - CRISTINENC 

FEMENÍ "B": 
•28.01 CRISTINENC - AT. SANT 
PONÇ 
•04.02 AT. BISBALENC - CRISTI-
NENC 
•11.02 CRISTINENC - ESCLANYÀ 
•25.02 CRISTINENC - MARISTES 
GIRONA 
FUTBOL SALA 
PLATJA D'ARO F.S. 
•03.02 PLATJA D'ARO - DE PRADO 
•10.02 FRUTAS MARTIN - PLATJA 
D'ARO 
•24.02 NANCI ESTIL RODENC -
PLATJA D'ARO 

PLATJA D'ARO F.S."B" 
•03.02 PLATJA D'ARO - RICKY'S 
BAR 
• 10.02 MARISTES - PLATJA D'ARO 
• 17.02 PLATJA D'ARO 
UNDARIUS 
•24.02 AMBIENT JOVE - PLATJA 
D'ARO 

BÀSQUET 
C.A.F. PLATJA D'ARO 
•28.01 LA CELLERA - CAF PLATJA 
D'ARO 

•04.02 CAF PLATJA D'ARO - C.N. 
FIGUERES 
•11.02 ACEJ LA JONQUERA - CAF 
PLATJA D'ARO 
•18.02 CAF PLATJA D'ARO -
PALAMÓS 

FARMACIESDE 
GUÀRDIA 
CASTELL-PLATJAD'ARO:  
•Del 22 al 28 de gener: 
FARMÀCIA MIRALLES, 
Telf. 82.64.52. 
• Del 29 de gener al 4 de febrer: 
FARMÀCIA SALA.-Telf. 81.75.64. 

• Del 5 a r i 1 de febrer: 
FARMÀCIA UTZET - Telf: 81.77.68. 

•Del12al18defebrer: 
FARMÀCIA CIVIT-Telf. 82.29.71, 

• Del 19 al 25 de febrer: 
FARMÀCIA M. FELEZ. 
Telf. 81.85.43 - (Castell d'Aro). 

STA. CRISTINA D'ARO: 
FARMACIA FUENTES. 
Telf. 83.72.14. 

URGÈNCIES 
• Policia Local Casteil-Platja d'Aro 

Tel. 82 57 77 (urgències: 092) 

• Policia Local Santa Cristina 
d'Aro: Tel. 83 82 82. 

• Dispensari mèdic Platja d'Aro: 
TeL816213, 

• Dispensari mèdic Castell d'Aro: 
Tel. 81 78 03. 

• Dispensari mèdic Santa 
Cristina d'Aro: Tel. 83 75 35. 

• Creu Roja: Tel. 81 92 22. 

•Guàrdia Civil: Tel. 81 7594. 

• Bombers: Tel. 81 94 22. 

ORTOPÈDIA 
M. Victòria Utzet 

TÈCNICA ORTOPÈDICA TITULADA 
A l vostre servei des de 1 9 7 8 

Plantilles a mida, faixes, braguers, 
cadires de rodes, etc. 

Av. Palamós, 95 
PLATJA D'ARO TEL 8 1 . 7 7 . 6 8 

AUTOESCOLA 

Horari pràctic: Tot el dia 
Horari teòric: 
De 12 a 1 i de 3 a 4 h. 
De 7 a 8 i de 8 a 9 h. 

Avgda. Dr. Flèming, 5 
Edifici Pirineu, 2 

Telèfon (972) 81 85 91 
17250 PLATJA D'ARO 
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VAGÓ DE CUA 

Demografía 
CASTELL-PLATJA D'ARO 
NAIXEMENTS: 
José Daniel Montesa Cebrian 02-12-95 
Benyamine Tsrioua Ben-Aicha 15-12-95 
Alba Ladrón de Guevara Perez 29-12-95 
MATRIMONIS: 
Simón Quiñones Navarro amb Maria del 
Campo Martinez Martínez, 2.12.95 / Rafael 
Muñoz Echevarría amb Maria del Pilar López 
femandez, 16.12.95 / Juan Reguant Sala amb 
Josefa Reyes Bonilla, 25.12.95 / Ignacio Raich 
Cabarrocas amb Elena Condeminas Triggs, 
29.12.95 / José Manuel Imbergamo Vilar amb 
Regina Guasch Rius, 31.12.95 
DEFUNCIONS: 
JoséBargallo Parre 21-12-95 

SANTA CRISTINA D'ARO 
NAIXEMENTS: 
Habbiba Dardour 22-11-95 
Marta Andreu Rojo 15-12-95 
O'Nara Martinez Schneeberger 20-12-95 
Alex Crehuet Gil 28-12-95 
Maria Lagree Cusó 30-12-95 
MATRIMONIS: 
Manuel Cherta Montoya amb Laia Clara Costa, 
11.11.95 / Lluis Femandez Fernandez amb 
Maria Teresa Oliveras Tarrés, 23.12.95. 
DEFUNCIONS: 
José Luis Veiga Diaz 10-11-95 
Josep Costa Fossas 11-11-95 
Montserrat Pijoan Deulofeu 01-12-95 
Jordi Pijoan Deulofeu 01-12-95 
Rafael Garcia Doña 05-12-95 

I Concurs de Periodisme Jove EL CARRILET 
Amb motiu de la celebració del IV Congrés Nacional de l'Associació Catalana de la Premsa Comarcal a celebrar el proper mes de maig a Platja d'Aro, La 
Revista de la Vall d'Aro E L C A R R I L E T -com a publicació organitzadora de l'event- convoca el I Concurs de Periodisme Jove adreçat a tot el jovent. 

T E M A 
R e p o r t a t g e periodístic e n l lenaua c a t a l a n a s o b r e t e m e s i f e t s de la V a l l d ' A r o . 

Els treballs es podron fer IndividuaTment o en grup, es aconsellable incloure fotografies o dibuixos i hauran de tenir un component d'actualitat. Les entrevistes 
només seran acceptades com a complement d'un treball. 

L ' e x t e n s i ó màxima serà de tres pàgines DIN A-4, a màquina o ordinador, a doble espai i per una solo cara. 

N I V E L L S 

S'estableixen dos nivells: - Nens i nenes de 10 a 1 2 anys ( P r e m i A . C . P . C . ) - Nois i noies de 13 a 16 anys ( P r e m i E L C A R R I L E T ) 

P R E M I S 

Els primers premis seran obsequiats amb un trofeu, un lot de llibres i una bicicleta Mountain-Bike. 
Els segons premis obtindran un trofeu i un lot de llibres. 
Els tercers premis obtindran un trofeu i un obsequi. 
Tots els participants rebran un obsequi. 
A més, E L C A R R I L E T publicarà un número especial que recollirà tots els treballs presentats o una selecció en cas que la participació sigui molt nombrosa. 
P R E S E N T A C I Ó I T E R M I N I 
Els originals es podran lliurar en els següents punts: 

- Secretaria del Col·legi Vall d ' A r o . 
- Oficina de Turisme de Plotjo d'Aro. 
- Hemeroteca (local La Caixa - fardes) de Santa Cristina. 
- Llanes Rosa Maria ( A v . Catalunya, 26) de Sant Feliu de Guíxols. 

S'hi haurà de fer constar el nom i cognom de l'autor o autors, l'adreça i telèfon de contacte i l'edat. Per a més informació: telèfon 8 2 0 6 8 4 . El termini de 
presentació acaba el 3 0 d e març d e 1 9 9 6 . 
J U R A T I L L I U R A M E N T 
Estarà format per cinc persones, una de les quals serà el president de l'Associació Catalana de la Premsa Comarcal i una segona, membre de l'equip de 
redacció de la revista E L C A R R I L E T que actuarà com o secretari. La identitat dels restants membres es donarà a conèixer oportunoment. 
Els premis es faran públics el 23 d'abril, dia de Sant Jordi, i es lliuraran el dia 10 de maig de 1996 o lo sola d'actes del Centre l'Avenir Fanalenc de Platja d ' A r o . 
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Patrocina: MAGATZEMS V A L L 
Organitza: EL CARRILET - La revista de la Vall d'Aro 

Amb el suport de: Dpt. de Cultura de la Generalitat de Catalunya - Diputació de Girona 
Ajuntament de Castell-Platja d'Aro 



LA TEVA ASSOCIACIÓ 

PRODUCTES MANTENIMENT 
HOSTELERIA i INDÚSTRIA 

CCÁMP) á \ N/ïleda 
PBOOOCTES SPARTAN, SJk. 

Bayer® 

Ctra. Sta. Cristina 
17249 CASTELL D'ARO (Girona) 

Tel. (972) 81 84 70 - Fax (972) 82 56 83 

DADES PER AFILIAR-SE A L'ASSOCIACIÓ D'EMPRESARIS 

NOM I COGNOMS  

D.N.I CÀRREC  

RAÓ SOCIAL  

N.I.F ADREÇA  

POBLACIÓ. 

C.P TELÈFON  

SIGNATURA 

DOMICILIACIÓ BANCARIA 

DATA  

NOM I COGNOMS. 

C.C.C.: 

BANC/CAIXA. . SUC. 

Agrairia que, amb càrrec al meu compte, paguin fins a nova 
ordre els rebuts presentats per L'ASSOCIACIÓ 
D'EMPRESARIS DE C.P. d'ARO 
Signatura; 




